
Na slovíčko s prezidentom ISACA Slovensko Petrom Borákom.

1. ISACA Slovensko oslavuje 15. výročie. Ako si spomínaš na začiatky pred 15. rokmi?
Pre mňa, ako zakladateľa združenia ISACA je tu kus nostalgie. Na začiatku v tom bola odvaha, vízia a 
precízna práca niekoľkých nadšencov, ktorí verili, že združenie svojou činnosťou prispeje k zvýšeniu 
povedomia o kontrole a audite informačných technológií, informačnej bezpečnosti ako aj samotných 
rizík spájaných s riadením IT na Slovensku. Tento krok do neznáma vyšiel, o čom svedčí aj samotné 
15.výročie ISACA Slovensko.

2. Ako sa zmenila slovenská ISACA za tých 15 rokov?
Združenie ISACA Slovensko si prešlo svojim vývojom, z malého tímu sa stala vyše stopäťdesiatčlenná 
členská základňa. Hlavným cieľom asociácie bolo vzdelávanie v našej oblasti, čo sa nám aj za všetky tie 
dlhé roky úspešne darí, či už je to formou konferencií na aktuálne témy, klubových večerov, seminárov 
až po samotné organizovanie každoročných certifikačných skúšok CISA, CISM ale aj "mladších" členov 
rodiny certifikátov ISACA ako je CGEIT a CRISC. Za prosperujúcim fungovaním ISACA Slovensko je 
samozrejme práca ľudí a podpora našich sponzorov, vďaka ktorým sa jednotlivé aktivity stali 
skutočnosťou za o im chcem týmto poďakovať.

3. Čo by si zaželal ISACA Slovensko k narodeninám?
Samotným úspechom už je 15. rokov existencie a z mojej strany želanie? 
Nech nasledujúce kroky vedú k neustálemu prehlbovaniu odborných informácií a zvyšovaniu záujmu 
mladých ľudí - a nielen tých - o danú problematiku, nové vedomosti a poznatky.

Ďakujem za rozhovor. Pýtala sa Lenka Gondová, september 2014

Video pozdrav prezidenta ISACA Slovensko  pri príležitosti 15.výročia si môžete pozrieť tu 
(https://www.youtube.com/watch?v=kLPQoAJPRig).


